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Uitbreiding Luchthaven Lelystad 
 
Op maandag 23 juni jongstleden werd een informatiebijeenkomst gehouden over de uitbreiding van 
Luchthaven Lelystad. 
De groei van Luchthaven Lelystad biedt kansen voor Zwolle. Het versterkt immers de gunstige 
bereikbaarheid van onze stad. Daarmee geeft het een impuls aan het (economisch) vestigingsklimaat. 
Bovendien zorgt het voor banengroei in de regio.  
Tegelijkertijd kunnen zich ook negatieve consequenties voordoen voor inwoners van Zwolle. De 
bedoeling is om na 25 jaar zo’n 45.000 vliegtuigbewegingen per jaar te realiseren tussen 06.00 en 
23.00 uur. Dat zijn 5-7 vliegtuigbewegingen per uur. De vliegtuigen gaan vliegen over de zogenaamde 
B+-routes via baan 23 of baan 05. Met name de B+ baan 05-variant kan zorgen voor geluidshinder bij 
inwoners van met name Stadshagen, maar ook bij de toekomstige uitbreidingslocatie Berkum. Die 
geluidshinder wordt onder meer veroorzaakt doordat de dalende vliegtuigen hier niet op de 
gewenste 6000 ft kunnen vliegen, maar op 3000 ft. 
Zoals het nu lijkt komen de verkeersbewegingen alleen bij Zwolle boven woongebied.  
Zwolle heeft zich tot nu toe laten vertegenwoordigen door de gedeputeerde van Gelderland. 
Voor deze uitbreidingsplannen wordt Milieu Effect Rapportage opgesteld, waarvoor tot 31 juli 
aanstaande zienswijzen kunnen worden ingediend. 
 
We zien dus zowel kansen als bedreigingen in deze ontwikkeling. Daarom stelt de ChristenUnie de 
volgende vragen aan het college: 
 
Ten aanzien van de kansen:  

1. Welke kansen ziet u voor Zwolle als gevolg van de uitbreidingsplannen van Luchthaven 
Lelystad?  

2. Hoe wilt u deze kansen benutten voor Zwolle?  
 
Ten aanzien van de bedreigingen:  

3. Onderkent u de negatieve consequenties als gevolg van geluidshinder voor Zwollenaren met 
name in Stadshagen en Berkum? Bent u zich bewust van de impact van de geluidshinder voor 
met name bewoners van Stadshagen? Maar ook van de afnemende aantrekkelijkheid van de 
nog te bebouwen gronden in Stadshagen. 

4. Hoe beschermt u de belangen van Zwolle? Hoe verstandig acht u het in dit verband om 
Zwolle nog langer te laten vertegenwoordigen door een Gelders gedeputeerde? Op welke 
wijze wilt u de Zwollenaren, specifiek de bewoners van Stadshagen, informeren over de 
ontwikkelingen en hen een stem geven in de besluitvorming? 

5. Maakt u gebruik van de mogelijkheid tot het indienen van een zienswijze in het kader van de 
MER? Op welke wijze bent u van plan de gemeenteraad hierbij te betrekken/op de hoogte te 
stellen?  
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